

EDITORIAL BOARD

Главный редактор:	Editor-in-chief
Воронов Борис Александрович , член-корреспондент РАН, доктор биологических наук, директор Института водных и экологических проблем ДВО РАН.	Boris A. Voronov , Corresponding Member of Russian Academy of Sciences, Dr. Sc., Director of the Institute for Water and Ecology Problems, Far Eastern Branch of RAS
Члены редакционной коллегии:	
Глущенко Юрий Николаевич , кандидат биологических наук, доцент, профессор кафедры естественнонаучного образования ФГАОУ ВПО «Дальневосточный федеральный университет» (филиал в г. Уссурийске).	Yuri N. Glushchenko , Ph.D., Professor, Department of Science Education, Far Eastern Federal University, Ussuriysk branch
Дубатов Владимир Викторович , доктор биологических наук, ведущий научный сотрудник Института систематики и экологии животных СО РАН.	Vladimir V. Dubatolov , Dr. Sc., Leading researcher, Institute of Animal Systematics and Ecology, Siberian Branch of RAS
Кодзима Юничи , доктор наук, профессор Университета Ибараки, Мито, Япония.	Junichi Kojima , Dr. Sc., Professor, Natural History Laboratory, Faculty of Science, Ibaraki University
Костерин Олег Энгельсович , кандидат биологических наук, заведующий лабораторией генетики и эволюции бобовых растений ФГБУН «Институт цитологии и генетики» СО РАН.	Oleg E. Kosterin , Ph.D., Head of the Laboratory of Genetics and Evolution of Legume Plants, Institute of Cytology and Genetics, Siberian Branch of RAS
Легалов Андрей Александрович , доктор биологических наук, заведующий лабораторией филогении и фауногенеза Института систематики и экологии животных СО РАН.	Andrei A. Legalov , Dr.Sc., Head of the Laboratory of Phylogeny and Faunogenesis, Institute of Animal Systematics and Ecology, Siberian Branch of RAS
Лелей Аркадий Степанович , доктор биологических наук, профессор, заведующий лабораторией энтомологии Биолого-почвенного института ДВО РАН.	Arkadiy S. Lelej , Dr. Sc., Prof., Head of the Laboratory of Entomology; Institute of Biology and Soil Science, Far Eastern Branch of RAS
Маликова Елена Ивановна , кандидат биологических наук, профессор кафедры биологии и методики обучения биологии Благовещенского педагогического государственного университета.	Elena I. Malikova , Ph. D., Professor of the Department of Biology and Biological Education, Blagoveshchensk State Pedagogical University
Нестеренко Владимир Алексеевич , доктор биологических наук, профессор, ведущий научный сотрудник лаборатории териологии Биолого-почвенного института ДВО РАН.	Vladimir A. Nesterenko , Dr. Sc., Prof., Leading researcher in the Laboratory of Theriology; Institute of Biology and Soil Science, Far Eastern Branch of RAS
Пономаренко Маргарита Геннадьевна , доктор биологических наук, ведущий научный сотрудник, лаборатории энтомологии Биолого-	Margarita G. Ponomarenko , Dr. Sc., Leading researcher in the Laboratory of Entomology; Institute of Biology and Soil Science, Far Eastern

почвенного института ДВО РАН, профессор кафедры биоразнообразия и морских биоресурсов ФГАОУ ВПО «Дальневосточный федеральный университет».	Branch of RAS; Professor in the Department of Biodiversity and Marine Biological Resources, Far Eastern Federal University
Прозорова Лариса Аркадьевна , кандидат биологических наук, ведущий научный сотрудник лаборатории пресноводных сообществ Биолого-почвенного института ДВО РАН, руководитель малакологической группы, вице-президент Дальневосточного малакологического общества	Larisa A. Prozorova , Ph.D., Leading researcher in the Laboratory of Freshwater Communities, Institute of Biology and Soil Sciences, Far Eastern Branch of RAS, leader of Malacological group; vice-president of the Russian Far East Malacological Society
Рябинин Николай Андреевич , доктор биологических наук, заведующий лабораторией экологии Института водных и экологических проблем ДВО РАН.	Nikolai A. Rjabinin , Dr. Sc., Prof., Head of the Laboratory of Ecology; Water and Ecology Problems Institute, Far Eastern Branch of RAS
Сергеев Михаил Георгиевич , доктор биологических наук, профессор, заведующий кафедрой общей биологии и экологии Новосибирского государственного университета, ведущий научный сотрудник Института систематики и экологии животных СО РАН.	Michael G. Sergeev , Dr. Sc., Prof., Head of the Department of General Biology and Ecology, Novosibirsk State University; Leading researcher in the Institute of Animal Systematics and Ecology, Siberian Branch of RAS
Синев Сергей Юрьевич , доктор биологических наук, заведующий лабораторией систематики насекомых ФГБУН Зоологический институт РАН.	Sergei Yu. Sinev , Dr. Sc., Head of the Laboratory of Insect Systematics, Zoological Institute of RAS
Тахтеев Вадим Викторович , доктор биологических наук, профессор кафедры гидробиологии и зоологии беспозвоночных Иркутского государственного университета.	Vadim V. Takhteev , Dr. Sc., Professor in the Department of Hydrobiology and Invertebrate Zoology, Irkutsk State University
Фефелов Игорь Владимирович , доктор биологических наук, заведующий лабораторией экологического мониторинга НИИ биологии ФГБОУ ВПО «Иркутский государственный университет».	Igor V. Fefelov , Dr. Sc., Head of the Laboratory of Environmental Monitoring, Research Institute of Biology at the Irkutsk State University
Чернышев Алексей Викторович , доктор биологических наук, ведущий научный сотрудник Института биологии моря им. А.В. Жирмунского ДВО РАН.	Alexey V. Chernyshev , Dr. Sc., Leading researcher in the A.V. Zhirmunsky Institute of Marine Biology, Far Eastern Branch of RAS
Чистяков Юрий Александрович , кандидат биологических наук, старший научный сотрудник, лаборатории энтомологии Биолого-почвенного института ДВО РАН.	Yuri A. Tschistjakov , Ph.D., Senior researcher in the Laboratory of Entomology; Biology and Soil Science Institute, Far Eastern Branch of RAS
Стрельцов Александр Николаевич , кандидат биологических наук, доцент, заведующий кафедрой биологии и методики обучения биологии Благовещенского педагогического государственного университета (отв. редактор).	Alexandr N. Streltsov , (exec. editor), Ph.D., Professor, Head of the Department of Biology and Biological Education, Blagoveshchensk State Pedagogical University